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Vážení členové a sympatizanti hnutí ANO,

ve třetím vydání našeho Zpravodaje vás chceme mimo jiné informovat  
o činnosti pracovních skupin, které jsme vám představili v minulém čísle.

Činnost pracovních skupin se rozběhla v průběhu února. Jejich hlavním cílem je vypracovat  
podněty k volebnímu programu pro podzimní komunální volby. Každá městská část má svá určitá 
specifika, avšak řada témat se prolíná. Třebaže způsob práce jednotlivých pracovních skupin je 
odlišný, cíl máme všichni společný - připravit kvalitní důvěryhodný program, který osloví voliče  
a bude základem pro zlepšení životních podmínek občanů jednotlivých městských částí. 

Pracovní skupina Zdravotnictví připravila nad rámec své běžné agendy  
také sérii přednášek pro veřejnost na tato témata:

   „Co nesmíte vědět o svém zdraví a příčinách mnoha nemocí“ 
  - přednášející: Mgr. Turková

  „Neznámé příčiny bolesti zad a kloubů“
  - přednášející: L. Bednařík

  „Rakovina neznamená beznaděj“ 
  - přednášející: MUDr. Běleš
  

  „Problematika očkování“
  - přednášející: MUDr. Eleková

Pracovní skupina Ekonomika vedená p. Jetmarem se věnuje ekonomickým tématům,  
která navazují na řadu dalších „resortních“ problematik. Pozornost zaměřuje například na:

	 •	transparentní	hospodaření	městské	části		-	transparentní	účet	Úřadu	MČ
	 •	vyrovnaný	rozpočet	pod	kontrolou	občanů		-	přístupnost	zasedání	finančních,	 
   kontrolních a investičních komisí pro občany městských částí
	 •	vytvoření	jednoho	centra	sdílených	služeb	IT
	 •	audit	příspěvkových	organizací	a	následné	zvýšení	efektivnosti	jejich	hospodaření.

Děkujeme všem, kteří se do činnosti skupin aktivně zapojují!

Pokud máte další podněty pro práci jednotlivých pracovních skupin, zasílejte je, prosím,  
svým oblastním organizacím hnutí ANO, rádi je příslušným skupinám předáme.
(MČ)

Místo konání:
Centrum pohybové medicíny

Praha 4 – Chodov

V případě zájmu vám detailnější informace 
podá	Ing.	Čáp:	josefferdacap@seznam.cz
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(nikdo nemá ani potuchy, že by ve 4-Energetické, a. s. bylo cosi v nepořádku) celou finanční  
transakci schválí. Občanovi z Prahy 4 však vrtá v hlavě, jak a kdy bude půjčka splacena.  
I	zeptá	se	na	to	na	zasedání	zastupitelstva	–	viz	zkrácená	verze	dotazu:

Dotaz (občan pan B.):  
„Třetí otázka je také jednoduchá, na to asi odpoví ten, kdo dělal ten rozpočet. V minulém roce  
jste půjčili 4-Energetické, a. s. 15 milionů korun. Ať jsem hledal, jak jsem hledal, nenašel jsem 
žádnou kapitolu, kde nám to 4-Energetická, a. s. splácí. Takže tady se teď ptám, jak námi zřízená 
organizace - a říkám naše, protože já jsem občan, takže to je i moje skrze vás - jak nám bude splácet 
těch 15 milionů? Ve které kapitole přesně je ta splátka uvedená a v jaké výši? Nemusíte to říkat 
přesně na koruny, ale rád bych to věděl“. 

Konec dotazu zvídavého občana, následuje nezkrácená doslovná verze odpovědi  
kompetentního zástupce vedení radnice - Odpověď (na dotaz občana pana B.):  
„Byl dotaz na splátku 4-Energetické, a. s.  4-Energetická, a. s. je vázána na ekonomickou činnost,  
to znamená - splátky budou v podstatě přebytkem ekonomické činnosti. A odtamtud se vzaly a tam 
se také budou vracet“.

Konec odpovědi kompetentního zástupce vedení radnice. Přečtěte si ji ještě jednou a nahlas.  
Vážně jde o doslovný přepis. Že vám to připomíná odpověď pana Nováka v bance? Těsně před 
tím než na něj zavolali ochranku? Nevěříte, že se to stalo? Ale ano, na 18. zasedání Zastupitelstva 
městské	části	Praha	4	dne	13.	2.	2014.	Odpovědí	podobného	kalibru	byla	celá	řada	a	–	světe,	 
včetně	Marťanů,	div	se	–	většina	zastupitelů	na	něm	schválila	skrytě	deficitní	rozpočet	ve	výši	 
cca 1 miliardy Kč na rok 2014 s převisem do roku 2015. Příští radniční garnitura (po podzimních  
komunálních volbách) se má na co těšit. Dočetli jste až sem? V tom případě dostanete za odměnu 
několik kontrolních otázek (navazují na otázky ve zpravodaji č. 2).

10. Kolik nepravdivých údajů obsahovala důvodová zpráva, na jejímž základě bylo z účtu radnice 
 MČ Praha  4 „přesypáno“ 30 milionů korun na účet 4-Energetické, a. s.?
 a) žádný, všechny údaje byly pravdivé  b) méně jak 20  c) více jak 20

11. Kdo byl autorem této důvodové zprávy?
 a) autor je neznámý b) představenstvo 4-Energetické, a. s. c) externí poradenská firma

12. Kdo odpověděl na dotaz občana pana B. na Zastupitelstvu MČ Praha 4 dne 13. 2. 2014?
 a) mnohonásobný nositel Nobelovy ceny za ekonomii b) neznámý humorista
 c) současný starosta městské části

13. Kolik zastupitelů schválilo půjčku a navýšení základního jmění ve výši 30,000.000,- Kč
 pro 4-Energetickou, a. s.?
 a) neznámý počet b) 26 anonymních zastupitelů c) 26 zastupitelů jmenovitě uvedených 
             na webových stránkách 
           http://www.praha4.cz/files/=60169/15Z-bod-c-2b-pdf

14. Kolik zastupitelů schválilo návrh rozpočtu na rok 2014?
 a) nikdo b) všichni c) 27 zastupitelů jmenovitě uvedených na webových stránkách 
           http://www.praha4.cz/files/=66166/18Z-bod-3-pdf

Milí čtenáři, množství vašich často pozoruhodných odpovědí na otázky č. 1 až 9 ve Zpravodaji č. 2 
nás velmi potěšilo. Doufáme, že stejně aktivní budete i při odpovědích na výše uvedené otázky č. 10 
až 14. Na vaše odpovědi se těšíme, stejně jako na debatu, kterou tyto otázky rozvíří.
(ZZ)

„Marťani, my vás zastupitelské demokracii 
naučíme (u nás v Praze 4)!“
Pamatujete? Jistý Jiří Paroubek, blahé paměti, hřímal v českém parlamentu v očekávání brzkého 
příletu delegace z Marsu. Nečekalo by ji nic jednoduchého, ale rovnou hlasování s českými poslanci. 
Proč jsme nakonec Marťany v televizním přenosu z poslanecké sněmovny neviděli? Tehdejší  
nejhlasitější tribun lidu se totiž dopustil fatální chyby. Seznámil návštěvníky z daleké a zatím  
politicky nevyvinuté planety s naší politickou realitou na nejvyšší úrovni. Jak může takový Marťan  
pochopit, že se přátelé střílejí, a to dokonce občas téměř v přímém přenosu? Jak Marťanovi vysvětlit, 
že po vyhraných volbách se přátelé vzájemně vylučují z rodné strany? A což teprve: „Ty mně dnes 
kudlu do zad, já tobě zítra post ministra“? Jak vidno, česká politická realita na nejvyšší úrovni je pro 
mimozemšťany příliš složitá. Proto s její výukou musíme začít už na základním stupni - na úrovni 
obce. Dobrým vzorem budiž Praha 4. Zde základy zastupitelské demokracie každý Marťan rychle 
pochopí, neboť k vysvětlení postačí tyto dva jednoduché příklady:

1) Příklad (hypotetický) ze života občana pana Nováka ml.  
   (nositelé tohoto příjmení nechť se neurazí)
Nejdříve širší souvislosti: v dobách předrevolučních (tj. před rokem 1989) manželé Novákovi dostali 
byt 2+1. Jejich syn dospěl, vzal si krásnou ženu, postupně se jim narodily tři roztomilé děti. V malém 
bytě bylo těsno a dusno. Pan Novák mladší se rozhodl tíživou situaci vyřešit rázně. V nejmenované 
realitní kanceláři sehnal byt 5+kk+2 koupelny, bratru za 15 milionů korun českých. Poté v Hypoteční 
bance projednával úvěr na koupi vysněného bytu.

Následuje stenografický záznam ze závěru jednání:
bankéř: „Pane Nováku, jakou představu máte o výši úvěru na váš nový byt?“
Novák:  „No přece těch patnáct milionů. Já nemám ani korunu, jen sem tam nějaký dluh.“
bankéř: „To by neměl být problém. Jak si představujete splátkový kalendář?“
Novák:  „Až budou, tak budou.“
bankéř: „Pane Nováku, já vám asi nerozumím.“
Novák:  „No, až něco vydělám a budeme mít doma přebytek peněz, 
    tak vám něco vrátím, to je snad jasné?!“  
bankéř (volá ochranku): „ Vyveďte, prosím, pana Nováka a zavolejte doktoru Chocholouškovi.“
Konec hypotetického příkladu, kontrolních otázek netřeba, Marťani vše chápou,  
včetně role doktora Chocholouška.

2) Příklad (reálný) ze života městské části Praha 4 
Nejdříve širší souvislosti: Městská část Praha 4 jako jediný akcionář založila před několika lety tři 
společnosti. Všechny vykazují pozoruhodně špatné výsledky. Podívejme se nyní na jednu z nich,  
kterou by bylo možné v marťanské terminologii označit jako „černou díru“ na peníze. Jedná se  
o velmi populární 4-Energetickou, a.  s., v níž zmizelo už pěkných pár (desítek) milionů korun. 
Jestli, jak a kdy bude obsah černé díry nějak podrobněji prozkoumán a popsán, nevíme. Policie 
sice vyšetřuje (cca 15 měsíců), ke státnímu zástupci a soudci je však ještě daleko. My zatím tuto 
společnost využijeme jako příklad vysvětlení fungování zastupitelské demokracie v Česku,  
potažmo v Praze 4. Potácí se nám 4-Energetická, a. s. dlouhodobě v dluzích? Nasypeme do ní  
tedy z rozpočtu radnice dalších 30 milionů korun. Jak? Jednoduše a (téměř) legálně. Nejprve  
vedení 4-Energetické, a. s. sepíše důvodovou zprávu s návrhem na: a) půjčku od radnice ve výši  
15 milionů korun, b) navýšení základního jmění ve výši dalších 15 milionů korun. Tedy suma  
sumárum 30 milionů korun. Že v důvodové zprávě pár informací nesedí? Nebuďme detailisté!  
Vedení radnice - tedy Rada městské části Praha 4 - následně předloží tuto důvodovou zprávu  
ke schválení zastupitelstvu, tj. nejvyššímu orgánu městské části. Zastupitelstvo v dobré víře  
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Skládka v Modřanech: ano či ne?! 
 
Situace u nás na Praze 12 mi není lhostejná. Jako aktivní členka hnutí Ano  
jsem se tedy zúčastnila zasedání Zastupitelstva městské části Praha 12.  
V bouřlivé atmosféře kolem schvalování rozpočtu městské části jsem  
upozornila na téma, které hnutí ANO 2011 dlouhodobě sleduje, a to sice  
zbudování překladiště směsného odpadu pod záštitou společnosti  
Pražské služby a. s. přímo v sousedství Modřanské rokle. Starosta  
Mgr.	Prchal	(zástupce	hnutí	Ano)	nás	ujistil,	že	on	společně	s	Ing.	Jandovou	 
a	Ing.	Tylovou	jsou	zásadně	proti	tomuto	záměru.	Ing.	Tylová	připustila,	 
že ji společnost Pražské služby a. s. s tímto záměrem oslovila, ale sdělila  
nám, že se jednání na úrovni rady MČ Prahy 12 s Pražskými službami a. s.  
neuskutečnilo. Za naše hnutí mohu spoluobčany ujistit, že vznik skládky na 
území MČ Prahy 12 nepodporujeme a snahy společnosti Pražské služby a. s. 
o její zřízení budeme důsledně sledovat a bojovat proti nim. (LV)
        

  

Chybějící koncepce protipovodňových 
opatření Prahy 12
V souvislosti s loňskými červnovými povodněmi, které opět citelně zasáhly část Modřan v okolí  
Obchodního náměstí, se na nás obrátili někteří občané z této lokality s prosbou o pomoc. Stejně  
jako jim, ani nám - členům hnutí ANO Praha 12 - není zcela jasné, jak mohlo dojít k poškození  
majetku, aniž by se tentokrát Vltava vylila ze svých břehů v takové míře, že by tuto oblast přímo 
ohrozila. 

Jak vyplynulo i z vyjádření zástupců MČ Praha 12, zatopení domů bylo způsobeno vodou  
z kanalizace. Požadovali jsme proto předložení následujících dokumentů a informací:

 - kopie všech přijatých usnesení MČ Prahy 12, které se týkají protipovodňových opatření  
	 		realizovaných	v	letech	2002	–	2013

 - kopie aktuálně platné koncepce protipovodňových opatření MČ Praha 12

 - informace o celkových finančních nákladech MČ Prahy 12 na protipovodňová opatření, 
   a to včetně nákladů za zpracování případných relevantních studií za období 2002-2013
 
 - informace, zda byla protipovodňová opatření spolufinancovaná z fondů EU; 
   pokud ano, jaká byla přesná výše podpory z EU v letech 2002-2013

 - soupis firem, které získaly zakázky od MČ Prahy 12 v rámci zajištění protipovodňových 
   opatření v letech 2002-2013 a které se podílely na realizaci protipovodňových opatření 
   v tomto období

S výsledkem analýzy odpovědí vás seznámíme. Jedno je však jisté už teď. Jedno z vyjádření  
MČ Praha 12 obsahovalo pro nás dost nepochopitelnou informaci: „Praha 12 nemá zpracovanou  
koncepci protipovodňových opatření“. Také se divíte, že tato koncepce není dosud zpracována?
(MČ)

Jsme si vědomi toho, že ne každý má čas chodit 
na jednání zastupitelstva, která bývají zdlouhavá
a pro pracujícího občana tak z časových důvodů 
těžko dostupná. Budeme vám proto v našem 
Zpravodaji pravidelně přinášet informace o nej-
zajímavějších a nejdůležitějších záležitostech, 
které na nich budou projednávány. Zatím  
poslední zastupitelstvo proběhlo 4. 3. 2014, 

tedy krátce po uzávěrce tohoto Zpravodaje.  
Informace	z	něj	vám	tedy	přineseme	až	v	příštím	
čísle. Pokud byste měli čas a chuť, můžete  
se podívat na záznam zde: www.praha11.cz  
(radnice slíbila, že obnoví přenos a záznamy  
ze zastupitelstva), pokud nebude záznam  
k nalezení, je možné využít Youtube kanál:  
http://www.youtube.com/user/hpp11cz
(OP) 

Předběžné termíny zasedání zastupitelstva MČ Praha 11 
– Kulturní centrum Zahrada v letošním roce:

Pozn.: uvedené termíny 
nemusí být vždy využity.

Oslava  Valentýna se vydařila 
Dne 15. 2. 2014 se sešli sympatizanti 
a členové hnutí  ANO 2011 na konečné 
stanici metra Háje, aby  za krásného  
jarního počasí připomněli obyvatelům  
Jižního města, že i svátek zamilovaných  
je pro naše hnutí inspirací. Při procházce  
centrálním parkem a chodovskými vilkami  
k metru Chodov jsme rozdávali kolem-
jdoucím zejména samolepky příznačné  
pro svátek lásky s nápisy: “Mám Tě rád”, 
“Líbí se mi to s Tebou”, “Chci Tě”. Dospělí  
dostávali rovněž programy našeho  
hnutí a budoucí voliči lízátka :-)).

       Dobrá nálada, která nás provázela, je jistě patrná 
       i z přiložené fotografie. (JB)

Pokus o cenzuru ve zpravodajském 
měsíčníku městské části Praha 11 – Klíči?
Na posledním zasedání zastupitelstva koalice reagovala na novelu tiskového zákona, která přikazuje 
vydavateli radničního periodika dát přiměřený prostor opozici pro vyjádření politických, kulturních  
a jiných názorů. V bodě Pravidla pro vydávání Klíče koalice navrhla každému zastupiteli povolit  
vyjádření v rozsahu 150 znaků, což je délka odpovídající například běžné SMS. Po rozsáhlé diskuzi 
tento bod nebyl schválen. Koalice hodlá na dalším zastupitelstvu v jednání o něm pokračovat.
(OP)
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Oblastní organizace ANO Praha 11 Oblastní organizace ANO Praha 12

4. 3.
2014

22. 4.
2014

16. 9.
2014

17. 6.
2014

20. 5.
2014

Lenka Vedralová

Oblastní organizace 

ANO Praha 12



Oblastní organizace ANO Praha 15

Pro malé sportovce bude líp! 

Hnutí ANO již v rámci volební kampaně deklarovalo, že je pro větší interakci, otevřenost  
a informovanost o činnosti našich poslanců. Proto chceme o jejich aktivitách průběžně  
informovat i vás. V tomto čísle Zpravodaje přinášíme aktuální zprávu od poslance za klub ANO  
pana Bc. Jiřího Holečka, který se stal předsedou podvýboru pro mládež a sport. Na své první schůzi 
podvýbor stanovil deset základních priorit pro funkční období. Některé z nich jsou plně v souladu 
s koaliční smlouvou a vládním prohlášením, další jdou nad jejich rámec. Jsou zde zahrnuty přípravy 
nového zákona o sportu, snaha o navýšení čerpání prostředků z fondu prevence zdravotních  
pojišťoven na boj s obezitou mládeže, ale také standardy a metodika výuky tělesné výchovy  
na základních školách.

            Podvýboru jde o to, aby bylo 
            financování sportu transparentnjší. 
            Na příští schůzi se Jiří Holeček sejde 
            s ministrem školství panem Marcelem 
            Chládkem, aby diskutovali o deseti 
            prioritách pro čtyřleté období, které 
            podvýbor určil. Hovořit se bude 
            i o organizování mimoškolních aktivit 
            dětí a mládeže. Důležité je zpřístupnění 
            sportu dětem ze sociálně slabších  
            rodin. Velkým problémem dneška je 
            také počet obézních dětí, který se od 
            roku 1995 zpětinásobil. Na vině je 
            především změna životního stylu 
            - pohybové aktivity dětí se snížily ze tří 
            hodin denně na 45 minut! „Záležitost 
            podpory zdravého životního stylu je 
            věcí celé společnosti“, říká Jiří Holeček, 
            sám bývalý aktivní sportovec.

            Uvítáme vaše názory na tuto činnost.

Proč v loňském roce neměly Petrovice 
strážníky Městské policie
Vážení spoluobčané, v minulém čísle Zpravodaje jsme začali rozebírat 
Programové prohlášení MČ Prahy 15. Jak již bylo zmíněno, na první 
pohled se nejedná o nereálné prohlášení, jeho body jsou v některých 
částech konkrétní a během čtyř let realizovatelné. 

V dnešním čísle si zkusíme rozebrat, jak naši zastupitelé splnili bod 
„Prosadit navýšení počtu strážníků Městské policie v ulicích i v území 
lesoparku“. Jde o jeden ze zásadních bodů. Zajištění bezpečnosti obyvatel 
by mělo být pro zastupitele prioritou. Každá městská část má k tomuto 
účelu své městské strážníky. Jenže jak úkol splnit, když jich nemáte 
dostatečný počet?

Praha 15 si ví rady téměř se vším. Navýšení počtu je velmi jednoduché. 
Prostě si je vypůjčí z menší městské části a zakáže přístup těmto 
strážníkům do jejich původního obvodu. Praha 15 si tak do svého obvodu 
potají převedla městské strážníky z Petrovic. A navíc bez vědomí starostky. Nejen já, ale mnoho 
dalších pozorných občanů si všimlo, že v Petrovicích najednou žádní strážníci nejsou. Starostku jsme 
na tuto skutečnost upozornili. 

V Petrovicích stojí jedna z nejmodernějších služeben, která byla vyprojektována a vybavena dle 
požadavků Městské policie. Nachází se v ní i elektronické zařízení se záznamem vstupů do služebny. 
Dle těchto záznamů strážníci svoji činnost sice vykonávali, jenže skutečnost byla zcela odlišná.  
Marné však bylo domáhání se vrácení vlastních strážníků zpět. Ke změně došlo teprve po nástupu 
nového ředitele Městské policie Praha; nyní už strážníci opět plní své povinnosti v Petrovicích. 

Byla toto správná cesta, jak splnit Programové prohlášení? Pana starostu MČ Praha 15 zjevně  
nezajímalo, že obyvatelé Petrovic byli bez městských strážníků a nikdo tak nezajišťoval bezpečí  
pro jejich děti, pořádek na ulicích apod. Neměl by se starosta MČ Prahy 15 omluvit obyvatelům  
Petrovic a vysvětlit jim, proč MČ Praha 15 jednala zrovna tímto způsobem? Pane starosto  
MČ Prahy 15, žádám Vás o reakci a o Vaše vyjádření.
              (JČ)

Čistíme pro vás přírodu
      Naši členové a sympatizanti se rozhodli vzít do vlastních 
      rukou úklid lesoparku Obora v Uhříněvsi. Jedná se o říční 
      koryto, které bylo zaneseno přírodním nánosem i odpadky,
      včetně materiálu nebezpečného pro životní prostředí. 
      Hlavním organizátorem této záslužné akce byl pan

	 	 	 	 	 	 Ing.	Libor	Šebesta,	kterému	za	vše,	co	ve	svém	volném	čase	
      pro přírodu dělá, děkujeme. Zatím poslední úklidová akce 
      proběhla 15. 2. 2014 a opět se udělalo mnoho kvalitní práce.  
      Všem, kteří se čištění lesoparku účastnili, děkujeme.

	 	 	 	 	 	 Veškeré	informace	o	úklidu	vám	pan	Ing.	Šebesta	rád	podá			
      na tel.: 774 112 655, e-mail: reklam133@atlas.cz

Jan Čech

Oblastní organizace 

ANO Praha 15

Jiří Holeček

Oblastní organizace 

ANO Praha 15



Příprava na volby – staňte se členy 
okrskových volebních komisí
Letošní rok bude na volby poměrně „štědrý“. Hnutí ANO chce co nejvíce využít zákonnou možnost 
mít své zástupce v okrskových volebních komisích, a proto již teď, v době příprav, evidujeme zájemce 
o tuto činnost.

Jak všichni víme, lidský faktor je veličina, díky které mohou nastat různá pochybení. Bohužel jsme 
měli řadu signálů v průběhu podzimních voleb, že opravdu k nejrůznějším drobným pochybením 
mohlo dojít. Proto se na vás obracíme s výzvou možnosti registrace v evidenci zájemců o účast 
ve volebních komisích. Jedná se nezávaznou evidenci, kterou budou mít naše oblastní organizace 
k dispozici a vždy před danými volbami ověří u zájemců jejich aktuální možnosti a zájem. Členství  
v hnutí ANO není podmínkou, účastnit se mohou vaši přátelé, rodinní příslušníci, apod. Podmínkou  
je pouze občanství České republiky a věk nad 18 let. Zákonná odměna za členství v komisi činí 1.300,- 
Kč (před zdaněním).

 Zájemce tímto prosíme, aby kontaktovali své domovské oblastní organizace 
  e-mailem, ve kterém uvedou tyto údaje:
    
	 	 	 	 	 •	jméno	a	příjmení	 	 	 •	datum	narození
	 	 	 	 	 •	adresu	trvalého	bydliště		 •	telefon
       (dle občanského průkazu)	 •	e-mail

     V případě zájmu o konkrétní volební okrsek 
     můžete rovněž uvést jeho adresu.

(MČ)

Rádi přijmeme vaše připomínky a podněty pro náš Zpravodaj.  
Předem děkujeme za vaši součinnost!

Tým oblastní organizace ANO Praha 4, Praha 11, Praha 12, Praha 15 

praha4@ano2011.cz    praha12@ano2011.cz
praha11@ano2011.cz    praha15@ano2011.cz
 
www.anobudelip.cz | www.facebook.com/anobudelip
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